



Styrelsemöte v9

Datum: 2020-02-24

Tid: 12:18

Plats: Grupprum 1154 ITC

Närvarande: Ordförande Leo Okawa Ericson, Vice Ordförande Patrik Wingqvist, Sekreterare Mikael Ivarsson, Studierådsordförande Emma Kjellin, Studiesocialt Ansvarig Ivar Bennemo, Klubbmästare Jonas Nygren, Klubbmästare Sara Liljefors, Tillgångsansvarig Leon Philip, Informationsansvarig Noa Lerch

1 Mötets öppnande

Ordförande Leo Okawa Ericson öppnade mötet med en vakuumflaska istället för klubba.

2 Formalia

Val av justerare

Beslut: att välja Ivar Bennemo till justerare.

Godkännande av dagordning

Beslut: att godkänna dagordningen med tillägg punkten FUM.

3 Lägesrapport

Ordförande Leo Okawa Ericson och Vice Ordförande Patrik Wingqvist har varit på handlingsläsning inför FUM. Sekreterare Mikael Ivarsson har kommit ikapp med protokollen, letar efter bättre sätt att skriva ut än att gå till Uthgård. Hen för också dialog med Update om Matrix-servrar.

Studierådsordförande Emma Kjellin rapporterade att det var studieråd förra veckan, och att nästa kommer att vara 6e Maj.

Studiesocialt Ansvarig Ivar Bennemo berättade att Polacksbackens intendentur vill förbjuda alkohol på campus. Detta möttes med uppror från styrelsen.

Klubbmästarna Jonas Nygren och Sara Liljefors ska ha biljettsläpp i FooRum under lunchen den 26e och 27e Februari för Naturvetarfesten.

Tillgångsansvarig Leon Philip har inte köpt prideflagga än, men har hittat en och ska köpa efter mötet.

Informationsansvarig Noa Lerch påminner att det är sista veckan att anmäla sig till Absolut Gottland.

4 Mötesfrågor

FUM

TekNat

Ordförande Leo Okawa Ericson rapporterade att TekNat har framfört en motion om att flytta omtentorna från December och Påsk till lördagar.

Beslut: **att** vi inte stödjer förslaget.

SFS

Sveriges Förenade Studentkårer bjuder i dagsläget in alla rikstadspartier förutom SD. SFS har nu frågat bland annat UTN om vad de tycker om att börja bjuda in SD.

Beslut: **att** lägga ner vår röst.

Merch

Informationsansvarig Noa Lerch frågar om vi vill ha styrelsehoodies. Vi kan inte använda mallarna från förra styrelsen eftersom de inte finns kvar. Han frågade också vad vi tyckte om att köpa in fler vanliga DV-hoodies.

Beslut: **att** Informationsutskottet ska undersöka möjligheten av hoodies och styrelsehoodies.

Han frågade också om vi ska tillverka styrelsemärken, då han hittat designer på Styrelse-Driven.

Beslut: **att** Informationsutskottet ska undersöka möjligheten av att tillverka styrelsemärken.

Anmodningar till Naturvetarfesten

Klubbmästarna Jonas Nygren och Sara Liljefors frågar om någon i styrelsen är intresserad av att gå på Naturvetarfesten, då vi fått två anmodningar.

Beslut: **att** Noa Lerch och Patrik Wingqvist får platserna.

Internationalisering

Beslut: **att** bordslägga frågan till nästa möte.

Överlämning

Beslut: **att** bordslägga frågan till nästa möte.

5 Övriga frågor

Forsränningen

Kaptenen Emma Kjellin kan inte längre vara kapten eftersom att hon ska förbereda för TD-mottagningen på valborg. Hon har kontaktat Max Grabrielsson för att se hur det blir, men det framgår inte än.

Programrådsrepresentant för masterprogram

Vi har fortfarande inte lyckats tillsätta någon.

6 Mötets avslutande

Kl. 13:00

Sekreterare Mikael Ivarsson

Ordförande Leo Okawa Ericson

Justerare Ivar Bennemo

